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ÚVODNÍK 
Vážení občané, 
i v nadcházejících obecních 
volbách se ucházíme o Vaši 
přízeň. V minulém volebním 
období jste nám dali 42 % 
voličských hlasů, které stačily 
jen na 6 zastupitelských míst, 
ale vaše důvěra nezapadla. 
Předem deklarovaný volební 
program prosazovali naši 

členové nejen jako konstruk-
tivní opozice, ale též v práci 
výborů a komisí. I s naší 
podporou se proto podařilo 
významně pokročit v budování 
vodohospodářských sítí včetně 
rozšíření ČOV, vlastního zdroje 
pitné vody a protipovodňových 
opatřeních. Úřad získal praxi v 
čerpání dotačních titulů, čímž 

došlo k navýšení počtu realizo-
vaných projektů. Významně se 
zlepšilo organizování kultur-
ních akcí zejména prací kulturní 
komise a pokročila projektová 
příprava např. na opravu 
budovy lesního úřadu a základní 
školy. Náš tým je připraven 
pokračovat v práci na rozvoji 
naší krásné obce.

 
OBČANÉ PRO OBEC SRDEČNĚ ZVOU VŠECHNY OBČANKY A OBČANY NA 

PŘEDVOLEBNÍ SETKÁNÍ S NAŠIMI KANDIDÁTY: 
 

VE ŠŤÁHLAVECH V KULTURNÍM CENTRU BERÁNKA 
V SOBOTU 10. 9. 2022   

                            VE ŠŤÁHLAVICÍCH V HOSTINCI V SOBOTU 17. 9. 2022.  
ZAČÍNÁME V 15 H. K TANCI A POSLECHU ZAHRAJE VE ŠŤÁHLAVECH SKUPINA PERLA, VE 
ŠŤÁHLAVICÍCH DUO HOLUB & HAVEL. OBČERSTVENÍ JE ZAJIŠTĚNO. PŘIJĎTE POHOVOŘIT 
S NAŠIMI KANDIDÁTY O BUDOUCNOSTI NAŠÍ OBCE!                                                                      VSTUP VOLNÝ                                                                              

KDO JSOU OBČANÉ PRO OBEC?  

V roce 2018 jsme poprvé 
sestavili zodpovědný tým 15 lidí 
ze Šťáhlav a Šťáhlavic, kteří mají 
zájem o veřejné dění a kteří 
nabídli naší obci cenné 
zkušenosti jak ze svých pro-
fesních životů, tak rodinných, 
sportovních či uměleckých 
aktivit a ze svého širšího zázemí. 
Tento tým byl v roce 2022 
doplněn o nové osobnosti 
z obou částí naší obce. Na 

schůzích jsme rekapitulovali 
naše úspěchy i neúspěchy 
z předchozích let a závazně 
sestavovali program, který jsme 
zároveň konzultovali přímo 
s občany při sběru podpisů na 
petiční arch sdružení 
umožňující naši kandidaturu. 
Nejcennější zkušeností je vždy 
přímý kontakt s Vámi občany. 
Vaše starosti a náměty bereme 
velice vážně a jsou po interní 

diskusi vtělovány do našich 
dalších aktivit. Zároveň jsme 
otevřené sdružení, které 
nehodlá nic tajit a každý se může 
přijít podívat na naše jednání a 
přidat, jak se lidově říká, svou 
trošku do mlýna. Kontakt na nás 
naleznete v záhlaví tohoto 
zpravodaje. Motem našeho 
sdružení je chuť angažovat se ve 
prospěch věcí veřejných.   
 



 
JAKÉ JSOU HLAVNÍ PROGRAMOVÉ BODY OBČANŮ PRO OBEC? 

1. OTEVŘENÝ A VSTŘÍC-
NÝ OBECNÍ ÚŘAD 

 
Úřad je zde 
pro občany, 
nikoli obča-
né pro úřad. 
To platilo a 
platí i 

nadále. Chceme zlepšit 
komunikaci úřadu směrem 
k občanům jak v digitální, tak 
osobní rovině. Ke každému 
podnětu je třeba přistupovat 
s vážností a důsledností a 
informovat tazatele o 
výsledku v co nejkratší lhůtě. 
V rámci postupující 
digitalizace státní správy a 
samosprávy chceme dát 
občanům možnost řešit 
záležitosti i na dálku, 
umožňuje-li to povaha věci.  

2. BEZPEČNĚJŠÍ A 
KVALITNĚJŠÍ CESTY, 
ULICE, PROSTRANSTVÍ  

Za poslední 
čtyři roky se 

podařilo 
dohnat 

manko ve 
výstavbě vodohospodářských 
sítí. Nyní je nutné opravit 
povrchy ulic, kde je zasíťování 
dokončeno. S tím se pojí i 
palčivé téma chodníků, které 
chybí nejen v odlehlejších 
částech obce, ale i v 
intravilánu, např. v ulicích 
Habrmanova, Švehlova, 
Rokycanská, Kozelská, 
Husova a navazující 
Šťáhlavická, ve Šťáhlavicích 
pak od obecního parkoviště 
k místnímu obchodu. Zvýšení 

bezpečnosti se týká i 
přechodů pro chodce a lávek 
přes Úslavu anebo např. 
vyústění Legionářské do ulice 
Komenského. Samostatným 
tématem je pak prostor u 
nádraží, který není v obecním 
vlastnictví, ale je svým 
způsobem obecní vizitkou a 
např. takové ranní čekání na 
vlak není v dešti nijak 
příjemné. 
 
3. ZACHOVÁNÍ 
VENKOVSKÉHO RÁZU 
NAŠÍ OBCE 
 
Nesouhlasíme s velkými sa-
telitními developerskými 
projekty, které znehodnocují 
přírodní i urbanistické kvality 
našeho prostředí, nehledě na 
navazující problémy s 
přetížením komunikací či 
kapacit ZŠ a MŠ. Venkovské 
bydlení je mimořádnou 
hodnotou s nezastupitelnou 
funkcí samozásobitelství 
z vlastního chovu či zahrád-
ky. Např. práce místních 
včelařů prospívá všem. 
Chceme rovněž podpořit 
projekty zvyšující retenční 
schopnosti krajiny.  
 
5. ODPADOVÉ 
HOSPODÁŘSTVÍ OBCE  

Občané platí 
nemalé částky 
primárně za 
svoz komunál-
ního odpadu, 

ale i za provoz sběrného 
dvora či kontejnerů na 
tříděný odpad nebo 
velkokapacitních kontejnerů 
na biomasu. Vývoj ve státě 

směřuje k ukončení 
skládkování do r. 2030 a 
obecní odpadová politika 
musí na tento vývoj reagovat. 
Je třeba pokusit se vykoupit 
sběrný dvůr do vlastnictví 
obce a prosadit důslednou 
kontrolu sběrného dvora, pro 
přesnější evidenci 
vyvážených odpadů a filtraci 
osob z jiných obcí. Občanům 
lze poskytnout kompostéry 
v rámci dotačního titulu a 
výhledově zavést popelnice 
na tříděný odpad do 
domácností. Výběrové řízení 
na svozovou firmu umožní 
snížit náklady na svozy 
precizně definovanou 
smlouvou. Cílem je snížit 
produkci odpadů a náklady 
na odpady jak pro občany, tak 
pro obec, které momentálně 
dosahují výše 5 miliónů 
ročně.  
 
5. ROZŠÍŘENÍ ŠKOL A 
ENERGETICKÉ 
OPTIMALIZACE 
OBECNÍCH BUDOV  
 

Obec v září tohoto roku otvírá 
již podruhé dvě třídy pro 
nastupující prvňáky. Na tento 
vývoj je třeba reagovat a 
prosadit nástavbu Základní 
školy za podpory dotačních 
titulů, než překročíme hranici 
3000 osob v obci, která je 
směrodatná pro některé 
dotace. Projektovou 
dokumentaci již obec má 
k dispozici. Obdobně chceme 
rozšířit kapacitu Mateřské 
školy, počínaje stavebním 



projektem. Na zdražování 
energií budeme u obecních 
budov reagovat např. 
instalací fotovoltaických 
panelů.  
 
6. VOLNOČASOVÉ 
AKTIVITY  
Podporujeme volnočasové 
aktivity v obci, ať už se jedná 
spolkové, sportovní či 
kulturní vyžití. Každý aktivní 
a kreativní člověk je pro obec 
velkým přínosem. Podařilo se 
revitalizovat atraktivní 
lokalitu Beránky, kterou lze 
dále rozvíjet, postupně 
opravovat koupaliště, 
investovat do oprav sálu ve 
Šťáhlavicích. Námi podpo-
rované investice jsou vidět 
např. v obou hasičských 
zbrojnicích. Pro mladé 
chceme vybudovat bicros-
sovou trať s přístřeškem, pro 
starší lavičky ke spočinutí či 
novou lávku přes Úslavu pod 
prvním jezem. Současné 
lávky volají po zvýšení 
bezpečnosti zábradlí. Podpo-
rujeme výstavbu cyklostezky 
Plzeň-Brdy přes Šťáhlavy a 
Šťáhlavice. Rádi bychom 
získali pro obecní účely 
pozemek za Lidovým domem, 
opět zavedli noční linku 
autobusu z Plzně a v delším 
výhledu i vybudovali nový 
Lidový dům, když už jsme o 
ten původní přišli. Plně 
podporujeme pravidelné akce 
kulturní komise včetně 

spolupráce se zámkem Kozel. 
  
7. PODPORUJME ROZ-
VOJ MÍSTNÍHO DROB-
NÉHO PODNIKÁNÍ A 
ZACHOVÁNÍ JEDINÉ 
PRODEJNY VE ŠŤÁHLA-
VICÍCH 
Fungující řemesla, koloniály, 
dílny, hospody, kavárny, 
pivovary a obchůdky od 
nepaměti zkvalitňují život 
každé obce. Fungující 
infrastruktura s sebou 
zároveň přináší i významné 
ekonomické a sociální 
bonusy. Vedení obce si musí 
začít ve svém obvodu všímat 
nelehké práce drobných 
živnostníků a podnikatelů. 
Naslouchat jejich potřebám a 
vytvářet pro ně lepší 
podmínky. Proto také Obča-
né pro obec v rámci základní 
obslužnosti podporují např. 
udržení skomírajícího 
obchodu ve Šťáhlavicích či 
umožnění drobného záboru 
obecního pozemku před 
Dřevěnou kavárnou pro 
umístění stolků a židlí. 
Obtížné zaparkování před 
poštou a lékařskou ordinací, 
před obchodem pana 
Šťastného nebo pana Říhy by 
také stálo za revizi. Ne každý 
bydlí v dochozí vzdálenosti či 
jeho zdravotní stav zkrátka 
cestu pěšky neumožňu-
je. Drobné venkovské podni-

kání je pro obec především 
přínos, nikoliv zdroj problé-
mů. Je zcela nezbytné pro 
zdejší udržitelný a spokojený 
život.                                                                                        

8. INVESTUJME, OPRA-
VUJME, BUDUJME!  

Podporujeme dokončení 
projektu vlastní obecní vody 
ze Svidné, rozšíření a moder-
nizaci čističky odpadních vod, 
transformaci budovy býva-
lého lesního úřadu na 
startovací byty a obecní 
knihovnu, která dekády 
prozatímně sídlí v budově 
hasičské zbrojnice. Chceme 
jednat o opravě Komenského 
ulice, která není v majetku 
obce, pokračovat v opravách 
hřbitovní kaple, pokračovat 
v zateplování obecních bu-
dov. Vše pokud možno za 
podpory z dotačních titulů. 
Podporujeme rovněž projekty 
zadržující vodu v krajině, 
které mají potenciál udržení 
hladiny spodních vod. 
Vzhledem k situaci na 
finančních trzích a vývoji 
úrokových sazeb má prioritu i 
splácení obecních dluhů na 
výkup a budování infra-
struktury.  

                          

 

 



FOTOGRAFICKÉ PŘEDSTAVENÍ NAŠEHO TÝMU 

                             
Mgr. Ondřej Maglić, 44 let   Ing. Zdeněk Myslík , 44 let         Petr Balek MBA, 47 let,       Mgr. Zuzana Sermešová, 44 let, 
nestraník, Šťáhlavická ul.,    nestraník, Na Řežábu,                  nestraník, Husova ul.,         nestraník, Smetanova ul., 
    odborný archivář                               ekolog                                         manažer                                         pedagog 
 

                                           

Ing. Zdeněk Šára, 49 let,            Ivo Hucl, 61 let,                          Karel Bobek, 72 let,                   Vojtěch Synáč, 68 let, 
 nestraník, Šťáhlavice,            nestraník, Šťáhlavice,                nestraník, Šťáhlavická ul.,         nestraník, Smetanova ul., 
         SW vývojář                   OSVČ (Bezejmenná čajovna)      emeritní kastelán (Kozel)     emeritní starosta SDH Šťáhlavy 
   

                                              

Lukáš Huňáček, 39 let           Taťána Krchovová , 32 let              Aleš Pojar, 37 let,                    Hana Soukupová, 61 let, 
nestraník, Rašínova ul.,          nestraník, Pod Borem,               nestraník, Kozelská ul.,              nestraník, Na Průhonu, 
jednatel soukr. společnosti     herečka, moderátorka             vedoucí techniků robotiky                stavební technik 

                                                                                                

Eliška Havlová, 38 let               Marek Šimek, 44 let,            MUDr. Petra Kynclová, 40 let, 
ČSSD, Šťáhlavice,                   nestraník, Nezvěstická ul.,           nestraník, Polní ul.,                   
       pedagog                           OSVČ (renovace veteránů)               praktická lékařka 

 



                            

                           Ondřej Maglić  

                   4 roky předseda kontrolního výboru 
                       Vybudujeme startovací byty a 
                       vyřešíme prostor pro knihovnu! 

                       Zdeněk Myslík 

               4 roky člen komise životního prostředí 

                           Vytvoříme koncepci péče o zeleň a 
                       výsadby v celé obci! 

                            Petr Balek 

                      4 roky člen stavební komise 

                          Obec musí mít chodníky u hlavních 
                      silnic i ve svých odlehlých částech! 

                      Zuzana Sermešová 

                      4 roky členka kontrolního výboru 

                       Vybudujme relaxační místa a herní 
                    objekty jak pro děti, tak pro seniory! 

                      Zdeněk Šára 

                       aktivní občan Šťáhlavic 

                       Opravme sál ve Šťáhlavicích a 
                      podporujme místní obchůdek! 

                       Ivoš Hucl 

                      4 roky člen kulturní komise 

                      Podporujeme cyklostezku Plzeň – 
                      Brdy přes obě části naší obce! 

                       Karel Bobek 

                       šťáhlavský a šťáhlavický patriot 

                       Jednejme se Správou železnic o 
                    špatném stavu nádražního prostoru! 

                       Vojtěch Synáč 

                       4 roky člen kontrolního výboru 

                      Musíme opravit povrchy cest a 
                      nezapomínat na parkovací místa! 

 

       PŘIJĎTE K VOLBÁM ! 

                    VOLTE ZMĚNU ! 

  VOLTE OBČANY PRO OBEC ! 

 

                Lukáš Huňáček 

             sportovec a člověk se sociálním cítěním 
                Úřad nesmí nechat své občany na 
               holičkách! 

                    Taťána Krchovová 

              nováček s chutí a pozitivním přístupem 

                  Chybí mi soudržnost obyvatel střední- 
                  ho věku a kulturní vyžití. 

                Aleš Pojar 

               4 roky člen stavební komise 

                  Pojďme dotáhnout výměnu svítidel s 
               ČEZ tak, jak to realizují jiné obce! 

                    Hana Soukupová 
               šťáhlavská rodačka, podporovatelka 
                házené a místního sportu obecně. 
                Nezvyšujme nájem Sokolovny a 
                získejme zpět zahradu za Liďákem! 
 
                   Eliška Havlová 

                   šťáhlavická rodačka a členka místního 
                Sokola. 
                Podporuji více akcí pro děti a mládež a 
                   rozvoj naší školy. 

                Marek Šimek 

                   2 roky člen finančního výboru 

                   Chtěl bych pro mladé místo, kde se  
                budou moci scházet ve volném čase. 

                   Petra Kynclová 

                   4 roky člen občanské komise 

                   Venkovské bydlení je mimořádnou 
                hodnotou. Podporuji pěstitelství a 
                chovatelství. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


